
Youth Meeting 

Šestice vybraných studentů Sportovního gymnázia v Kladně se mezi 13. a 18. únorem 
zúčastnila již 8. ročníku studentského setkání s názvem YOUTH MEETING OF THE 4 SIDE 
AGREEMENT, tentokrát s podtitulem Sport a bezpečnost. 

Jak již název nápovídá, jedná se o setkání studentů ze čtyř zemí a čtyř regionů - Polsko je 
zastoupeno Opolským vojvodstvím, Německo spolkovou zemí Porýní-Falc, Francie oblastí 
Burgundska no a my jsme zastupovali Středočeský kraj. 
 

Letošní ročník hostilo Polsko, konkrétně vesnička Pokrzywna, která leží ve Zlatohorské 
vrchovině téměř na česko-polských hranicích. 
První večer se v novém hotelovém komplexu "Debowe wzgorza" nesl především v duchu 
poznávání účastníků a odstranění všech druhů zábran, které v nás mohly být. A nutno říct, že tento 
záměr se povedl do posledního detailu. 
 

Původní plán počítal především s lyžováním, ať už sjezdovým nebo běžeckým. Bohužel ale 
vzhledem k počasí muselo být od lyžování upuštěno. Jednoduše chyběl sníh. 

A tak nás první celý den v Polsku čekal výstup na nejvyšší horu Zlatohorské vrchoviny a 
zároveň horu hraniční - Kopa Biskupia (Biskupský kopec).  

Večer pro nás byla připravena první přednáška k tématu bezpečnost - první pomoc. Opolští 
záchranáři nám dokonce předvedli profesionální zákrok při zinscenované dopravní nehodě. 

Další den nás čekalo oficiální příjetí v Opole-hlavním městě vojvodství. Zde jsme měli 
možnost ptát se předsedy výboru pro sport opolského sejmu a také jsme shléhli krátký film 
představující vojvodství. 

No a konečně večer jsme dostali prostor pro prezentaci našeho kraje. Představili jsme 
Střední Čechy jak obecně, tak i jednotlivé významné pamětihodnosti (Karlštejn, Kutná Hora) a i na 
největší automobilku se dostalo. Dle ohlasů si troufám tvrdit, že naše prezentace patřila k 
nejpovedenějším. 

Dalším městem, které neuniklo naší pozornosti, bylo Glucholazy, kde se dostalo i na aktivní 
sport - bruslení a i fotbálek jsme si zahráli. No a nakonec nás čekala prohlídka lázní, kde Vincenz 
Priessnitz poprvé léčil pomocí vody. Pro odvážlivce byla dokonce jedna taková "lázeň" připravena. 

Poslední večer byl vyhrazen oficiální večeři s děkanem fakulty Fyzioterapie Opolské 
polytechniky, který se ale omluvil. Nicméně naší dobrou náladu to nemohlo ohrozit a závěrečnou 
párty jsme si užili i tak. 

Přátelství vzniklá při tomto setkání jsou doufám natolik pevná, že vydrží i větší vzdálenosti 
mezi kraji, což by při dnešních možnostech a při existenci sociálních síťí neměl být takový 
problém. 
 

Závěrem by se nemělo zapomenout na ty, kteří nám naší cestu umožnili – děkujeme paní 
Veronice Peterové z krajského úřadu a paní Sandře Murzicz s Opolského vojvodství, které náklady 
spojené s ubytováním platilo, kromě cesty, kterou hradil náš kraj.  
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